



Referat af møde i DØE Region København
Tirsdag, den 22.2.2011 kl. 19.00

Deltagere:

Mette Radza Jensen, regionsformand
Normann Errebo, regionsnæstformand, formand Rødovre
Steen Christiansen, næstformand Rødovre
Lars B. Jespersen, formand København
Henrik Suhr, formand Ballerup
Jonas Laursen, formand Lyngby

Ikke til stede:

Bornholm, Amager

Dagsorden:

1. Valg af referent
2. Smagning af finalekandidater (Normann)
3. Fynsturen (Jonas)
4. Kvindernes Internationale Kampdag (Lars)
5. Generalforsamling (Mette)
6. Evaluering af stormøde i Fredericia
7. Økonomi
8. Øllets Dag
9. Den regionale ølpris
10. Ny regionsstruktur (Normann)
11. Eventuelt

Ad. 1: Valg af referent

Lars blev foreslået og takkede ja.

Ad. 2: Smagning af finalekandidater

Normann fortalte at der var 55 tilmeldte.
Der vil blive opstillet Pc'er til afstemning.
Der vil blive lavet 2 quizzer.

Steen spurgte, om det fremover ville være muligt at lave link fra lokalafdelingernes hjemmeside til regionens hjemmeside fremover, i

stedet for at vi hver især laver en beskrivelse, når der er et regionsarrangement. Vi prøver det af næste gang.

Ad. 3: Fynsturen

Detaljerne var på plads nu. Havde været lidt tvivl m.h.t. Indslev Bryggeri.

Efter lidt diskussion blev prisen, så vidt referenten forstod, fastsat til kr. 695,00 pr. person.

Der skal være minimum 25 deltagere ellers aflyses turen.

Mette skulle til Bruxelles, men lovede at udsende mail inden.

Ad. 4: Kvindernes Internationale Kampdag

Lars uddelte brochurer og plakater, og fortalte at man havde forsøgt at kontakte en hel række foredragsholdere, som ikke kunne den dag. Når mødet er overstået, spørger vi nogle af dem igen, om de kan næste år.

Lars nævnte at han ville tage kontakt med AOK, I Byen m.m.

Mette havde talt med Jens Mortensen fra Brewpub og fået at vide, at der var 35 tilmeldte.

Ad. 5: Generalforsamling

Mette gjorde opmærksom på at turen ville blive lavet i samarbejde med region Vestsjælland, og der ville derfor blive opsamling i Ringsted.

Kun få ledige pladser i bussen. 1 på udturen, 2 på hjemturen. Hvis der kom mange tilmeldinger kunne det være muligt at få en dobbeltdækker.

Mette sagde, at Beerticker lukker men der var fundet et godt alternativ. Hvis ikke det bliver nævnt på generalforsamlingen (dagsorden foreligger endnu ikke), bør vi spørge om det.

Mette nævnte desuden at vi måske burde overveje om vi havde en kandidat til landsbestyrelsen som lokalafdelings-/regionskoordinator.

Ad. 6: Evaluering af stormøde i Fredericia

Normann nævnte, at der manglede konklusioner, når folk havde spurgt om et eller andet.

Lars gjorde opmærksom på problemet med flere dagsordener, så deltagerne ikke havde fået udleveret den seneste version.

Der blev talt lidt om nedsættelsen af udvalgene. Generel tilfredshed med dem, men Gert fra Ålborg var ikke blevet besvaret ordentligt, da han stillede forslag om nedsættelse af et udvalg til udpegning af årets lokalafdeling.

Forskellige meninger om ølsmagningen. Størsteparten havde været tilfredse, dog ville det have været godt at nævne temaet. Lars mente det havde været for kedeligt.

Ad. 7: Økonomi

Ifølge Mette var der ca. 19.000 kr. i kassen, der var ikke lavet budget.

Bornholm havde bedt om penge, men endnu ikke afleveret bilag.

Vigtigheden af at aflevere originale bilag blev understreget af Mette.

Normann og Lars havde før mødet talt om indkøb af trådløs mikrofon og højttaler i forbindelse med møder med mange deltagere. Lars viste nogle brochurer, men deltagerne mente at løsningen skulle være en med et headset. Lars undersøger mulighederne og kommer med pris.

Ad. 8: Øllets Dag

Jonas fortalte om Brede miniølfestival og mente at Allan Mylius Thomsen ville være til stede der. Hvis jeg (referenten) forstod det rigtigt var der lavet aftaler med Djævlebryg og Hornbeer.

Lyngbyafdelingen ville forsøge at lave arrangementer med udskænkning i Lyngby, Bagsværd og Charlottenlund.

Steen nævnte at det ville være rart med input fra Landsforeningen tidligere end sidste år.

Lars nævnte problemerne med at skaffe frivillige i København. Blev foreslået af Steen, at man gør det på alle medlemsmøderne før man skal bruge de frivillige.

Normann nævnte vandflaskerne til ølfestivalen. Mette sagde at man kunne søge regionen om midler.

Ad. 9: Den regionale ølpris

Jddeles på Øllets Dag.

Forslag:

Henrik Skovborg, Bunker Beer, Carsten Berthelsen. Nogen konklusion blev ikke truffet, men det lød som om der var mest stemning for Bunker Beer.

Ad. 10: Ny regionsstruktur

Normann havde tidligere nævnt at man måske kunne nedlægge regionerne. Havde ikke lavet noget forslag til ny struktur. Mette nævnte at nogle regioner havde haft problemer, og at der var gået meget længe inden de var blevet løst. En løsning kunne være at lave f.eks. 5 store regioner i stedet for de nuværende 11. Det var der ikke rigtigt opbakning til. En anden mulighed kunne være at slå dårligt fungerende regioner sammen med godt fungerende. Der blev ikke draget nogen konklusion.

Der var almindelig enighed om, at regionerne fortsat skulle tage sig af økonomien og at man desuden kunne fylde mere indhold på, således at der f.eks. blev lavet flere fælles arrangementer.

Ifølge Mette skulle Region København være den der fungerede bedst.

Steen nævnte, at vi burde skrive procedurerne omkring valg af årets lokalafdeling og den regionale ølpris ind i regionens vedtægter. Det var der almindelig enighed om var en god idé.

Normann mente det ville være en god idé at tage temperaturen på DØE med jævne mellemrum v.h.a. spørgeskemaundersøgelser. Mødte enighed, men der blev ikke aftalt næste skridt.

Ad. 11: Eventuelt

Blev talt om elektronisk forretningsorden?

Næste møde: Mette kontakter Bornholm og spørger om de kan lørdag i forbindelse med ølfestivalen. Kan de det, holder vi det der. Alternativt må vi gøre det midt i juni.

Mødet sluttede ca. kl. 22.15.